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Styrelsemöte 2012-03-14 
 
Närvarande: Per Folkesson, Bob Andersson, Mats Rydin, Lars Eriksson, Lars Block, 
Kerstin Lundmark, Karin Wiik 
 
 

1. Mötets öppnande 
 

Ordförande Per Folkesson förklarade mötet för öppnat. 
 
2. Val av sekreterare och justeringsman 

 

Karin Wiik valdes till sekreterare. Till justeringsman valdes Lars Eriksson. 
 
3. Bevattningen 
 

Bob informerade om bevattningsanläggningen. Det har varit en del problem med 
ledningarna, tre brott under förra säsongen. En av dem var kostsam att laga och det 
återstår även en del arbete med detta. Elkostnaden för pumparna har varit höga pga att de 
har fått gå mycket pga läckorna. 
 
Ekonomin är relativt god. Det finns överskott i kassan. Därför föreslås till årsmötet att 
årsavgiften står kvar på 300 kr. 
 
Mötet diskuterade om försäkringen på anläggningen behövs. Beslöt vidare utredning om 
hur vi ska göra i framtiden. Ev kan billigare försäkring fås från andra försäkringsbolag. 
 
Mötet beslöt att en nyanslutning till bevattningsanläggningen är lika med kostnaden för 
det material som går åt (+ årsavgift). För återanslutning kommer en avgift på 500 kr att tas 
ut (+ årsavgift). 
 
Två gruppledare har avsagt sig uppdraget: Stig Fredriksson, grupp 7 och Tomas Ericson, 
grupp 9. Mötet uppdrog åt valberedningen att föreslå två nya gruppledare. 
 
Förslag har inkommit om att ha ett rullande schema bland alla medlemmar för översyn av 
anläggningen. Mötet avslog förslaget med motivering att det troligen blir ännu svårare att 
få det att fungera.  
 
Man har även efterlyst information på hemsidan om avbrott mm. I möjligaste mån 
kommer detta att ske. 
  
4. Kabel-TV 
 

Det har fungerat mycket bra i kabelTV-anläggningen enligt Mats Rydin. Endast några 
kortare avbrott. Fråga har kommit från föreningen i Hälltorp att dra fiberkabelnät 
tillsammans med oss. Det finns inget akut behov av det i vår förening. Mötet beslöt 
avvakta till vidare. 
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Ekonomin är inte bra. Vi behöver låna av bevattningsföreningen för att betala räkningar. 
Avgiften till Comhem har också höjts. Därför beslöt mötet föreslå till årsmötet att 
årsavgiften bör höjas till 900 kr. 
 
Mötet diskuterade möjligheten att avregistrera Kabel-Tv ekonomiska förening och bilda 
en vanlig intresseförening. Detta för att spara pengar. Mötet uppdrog åt kassör Monica 
Pasanen att utreda detta. Frågan kommer att tas upp på årsmötet. 

 

 
5. Firmatecknare 
 

Se styrelsemötets protokoll från februari 2011. 
 
6. Valberedning 
 

Följande ledamöter i styrelsen måste utses: 
- Sekreterare 
- Kassör 
  
7. Årsmöte 
 

Mötet föreslog som tid för årsmöte onsdagen den 18 april kl. 19.00 i Mörmoskolans 
musiksal. På hemsidan kommer kallelse och dagordning till årsmötet att läggas ut. 
 
8. Övriga frågor 
 

Ing övriga frågor fanns. 
 
9. Mötets avslutande  

 

Ordförande förklarade mötet för avslutat. 
 
 
Sekreterare  Justeringsman 
 
 
..................................................  .......................................................  
Karin Wiik Lars Eriksson 


